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Protokół 

z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 września 2013 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 10
14 

otworzył obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid 

Wojda, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Zastępca Burmistrz Halinowa p. Adam Sekmistrz zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie do porządku obrad nowego punktu „Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków”, jako punkt 

nr 13. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Zastępcy Burmistrza Halinowa 

w sprawie: 

 wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu „Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków”, jako punkt 

nr 13. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września 2013 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września 2013 roku. 
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Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Leszek Gelo, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin 

Pawłowski, p. Marcin Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXIX sesji w dniu 26 września 2013 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 

2013 roku. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 357. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 – Druk Nr 358. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą „Poprawa warunków życia mieszkańców 

gminy Halinów poprzez budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin”, 

realizowanego z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 – Druk Nr 359. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków – Druk Nr 363. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Miasta i Gminy Halinów do 2030 roku – Druk Nr 360. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji projektu ze środków Mechanizmu Finansowego  

Europejskiego Obszaru Gospodarczego – Druk Nr 361. 

16. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej 

w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie – Druk Nr 362. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 maja 2013 roku. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 czerwca 2013 roku. 
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19. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 sierpnia 2013 roku. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 27 czerwca 2013 roku do 

26 września 2013 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 112 umów oraz 

54 zarządzenia. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 28.06.2013 r. – zakończenie roku szkolnego we wszystkich placówkach oświatowych na 

terenie gminy Halinów, 

 30.06.2013 r. – Imieniny Haliny i piknik Rodzinny przy GCK w Halinowie, 

 02.07.2013 r. – XI konwent wójtów i burmistrzów w Miejskim Domu Kultury w Mińsku 

Mazowieckim,  

 11.07.2013 r.: 

 powiatowe obchody 94 rocznicy powstania Policji w Mińsku Mazowieckim, 

 spotkanie z architektami w sprawie rewitalizacji domu kultury w Halinowie,  

 04.08.2013 r. – wspólne śpiewanie piosenek z okresu Powstania Warszawskiego 

w budynku GCK w Halinowie, 

 05.08.2013 r. – spotkanie w Eko–Inwestycji, 

 06.08.2013 r. – spotkanie w Mazowieckiej Spółce Gazownictwa w Warszawie w sprawie 

gazyfikacji wschodnich miejscowości na terenie gminy, 

 07.08.2013 r.:  

 spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z p. Ewą Orzełowską w sprawie bieżącej 

współpracy Gminy Halinów i Urzędu Marszałkowskiego, 

 spotkanie w ZTM, 

 13.08.2013 r. – podpisanie deklaracji udziału w ZIT – czyli w Zintegrowanym 

Inwestycjach Terytorialnych. Jest to nowy instrument rozwoju miejskich obszarów 

funkcjonalnych. 

 15.08.2013 r. – uroczystość odpustowa w Wielgolesie Brzezińskim oraz gminne obchody 

Święta Wojska Polskiego, 

 18.08.2013 r. – odpust Św. Rocha w Okuniewie, 

 24.08.2013 r. – 25 – lecie Rodzinnych Ogrodów Działkowych Iskra w Chobocie, 

 27.08.2013 r. – spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z p. Ewą Orzełowską, 

 29.08.2013 r.: 

 spotkanie z Prezesem PKS w Mińsku Mazowieckim w sprawie transportu 

publicznego na terenie gminy Halinów, 

 obrady XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie, 

 30.08.2013 r.: 

 podpisanie umowy MJWPU „Ku sukcesom dzięki indywidualizacji”, 
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 Zebranie Wiejskie w Józefinie, 

 31.08.2013 r. – festyn rodzinny w ramach realizacji projektu „Szansa dla 

Przedszkolaka”, 

 04.09.2013 r. – spotkanie LGD w Mińsku Mazowieckim, 

 05.09.2013 r. – spotkanie z przedstawicielami firmy Deloitte w sprawie odzyskania 

zaległego podatku VAT, 

 06.09.2013 r. – uroczysty odbiór drogi nr 48 w Żwirówce i nr 41 w Wielgolesie 

Duchnowskim, 

 07.09.2013 r. – Zebranie Wiejskie w Mrowiskach i Wielgolesie Brzezińskim, 

 09.09.2013 r. – Zebranie Wiejskie w Chobocie, 

 10.09.2013 r. – Zebranie Wiejskie w Krzewinie i Deśnie, 

 11.09.2013 r.: 

 spotkanie z p. Burmistrzem Arkadiuszem Śliwą w UM Sulejówek w sprawie 

kwestii Spółki Eko-Inwestycja, 

 Zebranie Wiejskie w Wielgolesie Duchnowskim i Brzezinach, 

 12.09.2013 r. 

 wręczenie aktów mianowania nauczycielom, 

 Zebranie Wiejskie w Żwirówce i Cisiu, 

 13.09.2013 r. – zebranie wiejskie w Grabinie i Budziskach, 

 14.09.2013 r. - zebranie wiejskie w Królewskich Brzezinach, Długiej Kościelnej 

i Długiej Szlacheckiej, 

 15.09.2013 r. – XII Halinowskie Dni Muzyki w GCK w Halinowie „Viva il canto”, 

 16.09.2013 r. – Zebranie Wiejskie w Kazimierowie, 

 17.09.2013 r. 

 msza św. w parafii w Długiej Kościelnej z okazji 74. Rocznicy napaści ZSRR na 

Polskę, 

 Zebranie Wiejskie w Zagórzu i Michałowie, 

 18.09.2013 r. – spotkanie z Dyrektorami Szkół w sprawie komunikacji, 

 23.09.2013 r. – Zebranie Wiejskie w Okuniewie, 

 24.09.2013 r.: 

 spotkanie w Mazowieckiej Spółce Gazownictwa,  

 Zebranie Wiejskie w Starym Koniku i Nowym Koniku, 

 26.09.2013 – o godz. 18:30 odbędzie się zebranie wiejskie m. Hipolitów, 

Ponadto Burmistrz Halinowa złożył podziękowania za udział w Zebraniach Wiejskich 

następującym osobom: p. Ireneuszowi Piaseckiemu, p. Robertowi Grubkowi, p. Marcinowi 

Pietrusińskiemu. 

Na salę wszedł radny p. Dawid Wojda. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informacje dotyczące działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 zbiórce odpadów wielkogabarytowych 19-27 września br. oraz zbiórce odpadów 

elektronicznych w październiku br. przez firmę REMONDIS Elektrorecykling sp. z o.o., 
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 nierozstrzygnięciu przetargu na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Halinów z powodu braku ofert, 

 przeprowadzeniu w dniach 27-30 września br. inwentaryzacji wyrobów zawierających 

azbest, 

 opublikowaniu w dniu 27 sierpnia br. uchwał Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 

27 czerwca br. w sprawie: 

 uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Okuniew, gmina Halinów, 

 uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Zagórze, gmina Halinów, 

 ogłoszeniu II przetargu na roboty remontowo-budowlane w budynkach komunalnych 

Gminy Halinów (w I przetargu oferty zawierały błędną stawkę podatku VAT). 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił następujące informacje: 

 przeprowadzenie w sierpniu br. zewnętrznej kontroli w Urzędzie Miejskim w Halinowie 

w zakresie spraw związanych z ZUS; protokół pokontrolny został zamieszczony na 

stronie internetowej BIP, 

 obecnie przeprowadzana jest od 24 września br. zewnętrzna kontrola odnośnie projektu 

unijnego pt. „Zmieńmy siebie” realizowanego przez MOPS w Halinowie w latach 2008-

2009, 

 wpływu do Urzędu 31 wniosków od poszkodowanych rolników w wyniku zniszczeń - 

gradobicia, przekazano w lipcu br. protokół do wojewody Mazowieckiego, który wydał 

opinię właścicielom 24 gospodarstw z poniesioną stratą powyżej 30%., 

 w ramach pomocy Rada Ministrów podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia programu 

pomocy dla producentów rolnych, którzy ponieśli szkody w gospodarstwach rolnych lub 

działach specjalnych produkcji rolnej spowodowane wystąpieniem w 2013 r.: powodzi, 

huraganu, gradu lub deszczu nawalnego, w którym przewiduje się możliwość udzielenia 

pomocy w wysokości 100 zł na 1 ha ubezpieczonych upraw rolnych lub 50 zł na 1 ha 

nieubezpieczonych upraw rolnych oraz 10 zł na 1 m2 powierzchni upraw w szklarniach 

lub tunelach foliowych, na której wystąpiły szkody kwalifikujące uprawę do likwidacji, 

 przyznanie przez MOPS zasiłków celowych dla potrzebujących rodzin z terenu gminy 

Halinów, które następnie będą miały możliwość otrzymania od Wojewody kolejnej 

pomocy w formie zasiłku losowego, 

 zorganizowanie w okresie 15-20 sierpnia br. kolonii dla dzieci z rodzin poszkodowanych 

w związku z gradobiciem, jak również przyznanie zasiłku losowo-edukacyjny. 

 przekazanie do Gminy I transzy żywności długoterminowej z Polskiego Komitetu 

Pomocy Społecznej w Warszawie, która została rozprowadzona do najbardziej 

potrzebujących mieszkańców; przekazanie we wrześniu i grudniu br. kolejnych transz 

żywności; z powyższej pomocy dotychczas skorzystały 63 rodziny z terenu gminy 

Halinów,
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Ponadto Sekretarz Halinowa odnośnie spraw kadrowych poinformował o: 

 przyznaniu przez PUP w Mińsku Mazowieckim stażu w Urzędzie Miejskim w Halinowie 

kolejnym 3 osobom, 

 pożegnaniu w dniu 30 sierpnia br. wieloletniego pracownika Urzędu Miejskiego 

w Halinowie p. Henrykę Pazio, która przeszła na emeryturę, 

 śmierci pracownika zatrudnionego w Urzędzie Miejskim w Halinowie w ekipie 

sprzątającej, 

 wygaśnięciu umów dla 2 osób zatrudnionych w ramach robót publicznych z ramienia 

PUP w Mińsku Mazowieckim. 

Sekretarz Halinowa poinformował także o zamontowaniu w Urzędzie na parterze elektronicznej 

tablicy informacyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

Wydział Ochrony Środowiska i Rolnictwa Starostwa Powiatowego wystąpił do budżetu Powiatu 

Mińskiego o zabezpieczenie środków dla gminnych spółek wodnych na terenie powiatu 

w sprawie pomocy odnośnie podtopień i spraw melioracyjnych. Warunkiem do otrzymania 

pomocy jest osiągnięcie przez spółki wodne 50 % skuteczności w zbieraniu składek. 

Radna p. Anna Ludwiniak oficjalnie złożyła na ręce Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Mińskiego wniosek do budżetu Powiatu Mińskiego w sprawie kolejnego etatu logopedy 

w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek zwrócił się z prośbą do radnych i sołtysów 

o zadeklarowanie się w sprawie zgody na przekazywanie informacji i materiałów dotyczących 

sesji Rady Miejskiej w Halinowie drogą elektroniczną. 

5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat inwestycji gminnych 

w pierwszym półroczu 2013 roku  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację o stopniu 

zaawansowania następujących inwestycji według plany wydatków majątkowych Gminy 

Halinów na 2013 (stan na 26.09.2013):  

 wykupy sieci wodociągowej od indywidualnych inwestorów – 123 000 zł (realizacja 

na bieżąco, plan 150 tyś zł), 

 budowa sieci wodociągowej w Budziskach dz.nr 41/7 przez firmę SANBUD 

Antoszczak – 12 300 zł (zrealizowano, plan 12 300 zł), 

 modernizacja drogi w miejscowości Żwirówka przez firmę FEDRO – 183 334 zł 

(zrealizowano, plan 190 tyś zł, dofinansowanie 60 tyś zł), 

 zakup wraz z montażem 4 wiat przystankowych w: Cisiu, Deśnie, Józefinie 

i Brzezinach – 16 800 zł (plan 20 tyś zł), 
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 pomoc rzeczowa dla Województwa Mazowieckiego - "Budowa chodnika i zjazdów 

przy drodze wojewódzkiej nr 637 w m. Michałów", gm. Halinów na odcinku od km 

30+622 do km 31+486" przez p. Czerepińskiego – 176 775,03 zł (w trakcie realizacji, 

plan 200 tyś zł), 

 pomoc rzeczowa dla Powiatu Mińskiego: „Przebudowa ul. Jana Pawła II w Halinowie 

na odcinku od ulicy Bema do ulicy Okuniewskiej” (projekt + wykonanie) oraz 

"Budowa chodnika przy ul. Jana Pawła II w Halinowie na odcinku od ulicy 

Okuniewskiej do ul. Powstania Styczniowego" (projekt+ wykonanie), wykonanie 

dokumentacji przez firmę VETTE – 64 tyś zł projekt drogi, ok. 5 tyś zł projekt 

chodnika od ul. Okuniewskiej do ul. Powstania Styczniowego (plan 1 000 000 zł), 

 pomoc finansowa dla Powiatu Mińskiego: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2201W 

-Nowy Konik-Józefin-Długa Kościelna” I odcinek od przejazdu kolejowego 

w Józefinie do Długiej Kościelnej, wykonawca DOWBUD-C – 359 391,78 zł 

(zrealizowano, plan 359 391,78 zł), 

 pomoc finansowa dla Powiatu Mińskiego: „Budowa chodnika w ciągu drogi 

nr 2203W Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot-Kąty Goździejewskie od km 1+053 

do km 2+448 i dokumentacja do km 0+000 do km 2+448", wykonawca DOWBUD-C 

– 586 906,85 zł (w trakcie realizacji, 50% udziału Gminy w kosztach, 

plan 306 tyś zł), 

 budowa chodnika przy ul. Piłsudskiego w Halinowie od ul. Paderewskiego do 

ul. Dąbrowskiego, wykonawca DOWBUD-C – 162 tyś zł + dodatkowe rozszerzenie 

zadania na odwodnienie 33 tyś zł (zrealizowano, plan 200 tyś zł), 

 przebudowa drogi gminnej Długa Kościelna-Kazimierów-Mrowiska, wykonawca 

TOWEMO, Otwock – 780 339,06 zł + dodatkowe rozszerzenie zadania, tj. nakładka 

od ul. Kochanowskiego do oczyszczalni ścieków 92250,00 zł (na etapie odbioru, plan 

910 047,30 zł), 

 projekt budowy ulic: Konopnickiej w Halinowie, ul. Kościuszki w Halinowie (od 

ul. Piłsudskiego do Bema), wykonawca Biuro Prac Inżynierskich w Warszawie – 

24 477 zł ul. Konopnickiej, 14 760 zł ul. Kościuszki (w trakcie realizacji, plan 

40 tyś zł), 

 modernizacja dróg gminnych (plan 663 tyś zł): 

 ułożenie nakładki asfaltowej na ul. Partyzanckiej w Halinowie – 66 675,84 zł, 

 ułożenie nakładki asfaltowej na ul. Słonecznej w Długiej Kościelnej – 

60 368,40 zł, 

 ułożenie nakładki asfaltowej ul. Żelaznej w Długiej Szlacheckiej – 77 128,38 

zł, 

 ułożenie nakładki asfaltowej na ul. Cmentarnej w Okuniewie – 23 011,82 zł, 

zrealizowano, wykonawca PBDiM z Mińska Mazowieckiego, łączny koszt 

227 184,44 zł, 
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 ułożenie nakładki asfaltowej na drodze nr 41 w Wielgolesie Duchnowskim, 

wykonawca FEDRO – 112 583,13 zł, 

 odwodnienie Okuniew II etap ul. 1 Maja, Kozacka, Husarii (391 mb), 

realizacja do 31.10.2013 r. – 115 347,12 zł, 

 wykonanie 100m² chodnika od ul. Pułtuskiej wzdłuż ul. Rynek do siedziby Fundacji 

Leko w Okuniewie – po zakończeniu budowy kanalizacji chodnik będzie wykonany 

(plan 10 tyś zł), 

 budowa chodnika przy: 

 ul. Sarniej w Zagórzu – projekt (plan 14 059,80 zł), 

 ul. Kruczej w Budziskach – projekt (plan 14 000,00 zł), 

wykonawca SKRYBA z Wrzosowa, razem 19 926,00 zł, 

 budowa ul. Spółdzielczej w Halinowie od ul. Piłsudskiego do ul. Okuniewskiej, 

wykonawca BUD-BET z Cegłowa, realizacja do 15.11.2013 r. - 416 742,29 zł (plan 

504 260 zł), 

 przebudowa nawierzchni ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie – projekt (na ukończeniu, 

plan 9 860,00 zł), 

 dotacja celowa z budżetu na dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla OSP Okuniew - 150 tyś zł (koszt zakupu 594 tyś zł brutto, MOTO-

TRUCK z Kielc), 

 adaptacja pomieszczenia po kotłowni na salę gimnastyczną przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Okuniewie, wykonawca EURO-BUD z Wołomina– 142 908,14 zł 

(zrealizowano + rozszerzenie, plan 170 tyś zł), 

 budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno Przedszkolnym w Cisiu, 

wykonawca REMBUD z Garwolina, zakończenie do 30.06.2014 r. – 1 143 814,32 zł 

(w trakcie realizacji, plan w 2013 r. 500 tyś zł), 

 budowa gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie (wykonanie projektu, przed 

ogłoszeniem przetargu), 

 "Poprawa warunków życia mieszkańców gminy Halinów poprzez budowę sieci 

kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin" - projekt w ramach PROW: 

 zadanie I Hipolitów wykonawca Robert Ulanicki z Łochowa  

– 1 372 305,74 zł, 

 zadanie II Józefin wykonawca INSTALBUD z Rzeszowa – 1 520 773,88 

zł, 

(na etapie odbioru, plan 3 095 532,00 zł), 

 wykupy sieci kanalizacyjnej od indywidualnych inwestorów – do 26.09.2013 r. 

wydatkowano 95 730,00 zł (plan 100 tyś zł), 
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 budowa kanalizacji sanitarnej w Długiej Szlacheckiej, Grabinie, Budziskach -

dokumentacja projektowa, projektant Mirosław Bieńkowski (w trakcie realizacji, plan 

90 tyś zł), 

 rozbudowa oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej – projekt (w trakcie realizacji, 

plan 166 050,00 zł), 

 budowa oświetlenia na terenie Gminy Halinów, wykonawca ELEKTRODOL 

z Mińska Mazowieckiego – 251 535,00 zł (w trakcie realizacji, plan 353 804,00 zł), 

 dotacja celowa z budżetu dla Zakładu Komunalnego - Budowa Stacji Uzdatniania 

Wody w Wielgolesie Duchnowskim – 100 tyś zł (uzyskane pozwolenie na budowę, 

przed ogłoszeniem przetargu), 

 projekt zagospodarowania skweru w centrum Halinowa, projektant VETTE  

– 6150,00 zł (w trakcie realizacji, plan 15 tyś zł), 

 zakup i montaż wyposażenia placu zabaw dla dzieci w miejscowości Michałów 

w gminie Halinów, wykonawca COMES – 25 661,83 zł (zrealizowano, plan 32 tyś zł, 

dofinansowanie PROW), 

 budowa placu zabaw wraz z wyposażeniem dla dzieci w miejscowości Wielgolas 

Duchnowski w gminie Halinów, wykonawca COMES – 3 500,01 zł (zrealizowano, 

plan 8 tyś zł, dofinansowanie PROW), 

 modernizacja placów zabaw na terenie gminy Halinów (Długa Kościelna, Halinów), 

wykonawca COMES – 15 925,06 zł (zrealizowano, plan 20 tyś zł), 

 budowa boiska do piłki siatkowej plażowej w Michałowie, wykonawca KORTBUD – 

7970,00 zł (zrealizowano, plan 8 tyś zł), 

 w ramach inicjatywy lokalnej utwardzenie ul. Bliskiej w Okuniewie na odc. 327 mb  

– 58 425,00 zł (zrealizowano, koszt Gminy 50%), 

 modernizacja przez Zakład Komunalny w Halinowie zbiornika aeracyjnego w SUW 

w Okuniewie – 150 tyś zł (projekt, przed ogłoszeniem przetargu), 

 wykonanie przez Zakład Komunalny w Halinowie przepompowni ścieków 

w Hipolitowie, wykonawca MASKO – 184 604,03 zł. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację 

o realizacji inwestycji na terenie gminy poza planem wydatków majątkowych Gminy: 

 wykonanie nakładki przez ZDP na ul. Kochanowskiego i Okuniewskiej o dł. 750 mb 

wraz z progami zwalniającymi, wykonawca PBDiM – 131 689,86 zł (zrealizowane), 

 podpisanie umowy przez Powiat Miński z formą SKANSKA na przebudowę drogi 

powiatowej nr 2201W - Nowy Konik-Józefin-Długa Kościelna od przejazdu 

kolejowego do ul. Jasnej w Józefinie – 1397 431,43 zł (zakończenie do 

31.10.2013 r.), 

 przebudowa przez MZDW drogi woj. nr 637 na odc. 220 mb w Okuniewie 

ul. Jeździecka – Zacisze wraz z budową zatok autobusowych, wykonawca PBDiM  

– 830 734,62 zł (zrealizowane); 
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 remont przez MZDW nawierzchni drogi woj. nr 637 na odc. 2 km,  

Zagórze-Michałów, Michałów-Bankówka, wykonawca Drogi i Mosty Pułtusk  

– 913 913,00 zł (zrealizowane); 

 budowa przez Spółkę Eko-Inwestycja kanalizacji w Okuniewie (11 km sieci, 559 szt. 

przykanalików, 6 szt. przepompowni), wykonawca BUDOSAN Żabokliki  

– 6 100 000 mln zł netto (w trakcie realizacji). 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i zadał następujące pytania: 

a) „czy Gmina będzie wypłacać odszkodowania mieszkańcom za ul. Spółdzielczą 

w Halinowie”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, Gmina, jako inwestor, będzie 

wypłacała odszkodowania. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa wyjaśnił, że w wielu 

przypadkach właścicielami pasa drogowego są mieszkańcy, którym należy się odszkodowanie. 

Ponadto poinformował o przeprowadzonych negocjacjach z mieszkańcami przed uruchomieniem 

inwestycji. Niestety nie doszło do porozumienia. 

b) „jaki jest szacowany koszt pożyczki na wyprzedzające finansowanie budowy sieci 

kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Skarbnik Halinowa, 

przy omawianiu projektów uchwał, udzieli szczegółowej informacji. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „czy w projekcie przebudowy ul. Jana Pawła został uwzględniony kanał burzowy 

w dalszej części ul. Jana Pawła od ul. Okuniewskiej do Powstania Styczniowego”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że budowa ulicy będzie 

realizowana tylko na odcinku od ul. Bema do Okuniewskiej, natomiast na odcinku od 

ul. Okuniewskiej do Powstania Styczniowego będzie wykonany chodnik. 

b) „jak została rozwiązana sprawa z odwodnieniem na odcinku od ul. Okuniewskiej do 

Powstania Styczniowego”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zaprosił radnego do obejrzenia projektu. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że woda będzie częściowo 

odprowadzona rowami i kanałem do rowów. 

c) „czy zostanie poprawiony zapadnięty chodnik po drugiej stronie drogi przy 

przepompowni w Hipolitowie”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, ze zostanie poprawiony. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że poszkodowani rolnicy nie są zadowoleni z obecnej formy 

udzielania pomocy i należałoby podjąć decyzję o wsparciu poszkodowanych rolników. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował złożenie do Burmistrza Halinowa 

wniosku przez przedmówcę o udzielenie wsparcia dla poszkodowanych rolników, który 

następnie zostanie zaopiniowany przez właściwą merytorycznie komisję Rady Miejskiej 

w Halinowie, aby na powyższej podstawie przygotować projekt uchwały. 

Radny p. Jan Papis zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady o przygotowanie 

odpowiedniego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla poszkodowanych rolników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

zwróci się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

oraz do Przewodniczącego Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji w sprawie zwołania wspólnego posiedzenia obu komisji w kwestii projektu uchwały 

w sprawie pomocy dla rolników oraz Spółki Eko-Inwestycja. 

Radny p. Leszek Gelo zadał pytanie, czy został złożony wniosek w sprawie przekazania 

środków w ramach funduszu sołeckiego w formie, jakiej przegłosowali mieszkańcy Długiej 

Kościelnej. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że wniosek wraz z kosztorysem 

został złożony w takiej formie, w jakiej był przegłosowany. 

Radny p. Andrzej Milczarek złożył podziękowania Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza oraz 

pracownikom Urzędu za merytoryczne wsparcie w sprawie procedury zakupu samochodu 

bojowego dla OSP w Okuniewie.  

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zadał pytanie odnośnie postępowania w sprawie 

lokalu zastępczego dla mieszkańców z budynku w Okuniewie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że obecnie procedura jest 

przeprowadzana. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki złożył podziękowania Burmistrzowi Halinowa, 

Sekretarzowi i Dyrektorowi ZK w Halinowie za błyskawiczną akcję odnośnie usunięcia awarii 

wodociągu w Okuniewie. 

Następnie sołtys, w związku z podtopieniami, zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza Halinowa 

o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami Okuniewa oraz kontynuację działań zmierzających 

do uregulowania gospodarki wodnej na terenie Okuniewa oraz przedstawił stanowisko 

w sprawie udrożnienia wszystkich rowów.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że postulat przedmówcy jest jak 

najbardziej słuszny. Następnie Burmistrz Halinowa zaproponował wspólne spotkanie 

z mieszkańcami z zalewanych terenów i sołtysem Okuniewa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że część prac odnośnie 

udrożnienia rowów wykona Spółka Wodna. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa 

poinformował o problemie zasypanych rowów na prywatnych posesjach. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki poinformował o swojej pomocy w wypełnianiu 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz o osobistym 

złożeniu do Urzędu 147 deklaracji mieszkańców Okuniewa. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że do 20 września br. do 

Urzędu wpłynęło ok. 3600 korekt deklaracji w związku ze zmianą od 1 września br. stawek opłat 

za odbiór odpadów komunalnych od gospodarstwa. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie o możliwość podpisania aneksu umowy 

z firmą, która daje Gminie łączność z internetem na zwiększenie prędkości łącza z internetem. 

Następnie sołtys w swojej wypowiedzi odniósł się do wypłat odszkodowań mieszkańcom za 

ul. Spółdzielczą, w szczególności zwrócił uwagę na mieszkańców ubiegających się 

o odszkodowanie, którzy nie pozwalają na wykonanie innych inwestycji na terenie ich posesji. 

Ponadto sołtys odniósł się do proporcji wysokości odszkodowań dla poszkodowanych rolników 

oraz dla mieszkańców za ul. Spółdzielczą. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na podstawie przepisów 

prawnych Gmina jest zobowiązana do wypłacenia odszkodowań za ul. Spółdzielczą 

w Halinowie, ponieważ nikt nie chce bezpłatnie oddać na rzecz Gminy terenów przeznaczonych 

na drogę publiczną. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie o podjęcie odpowiednich działań zmierzających do 

skutecznego wyegzekwowania od Prezesa Spółki Eko-Inwestycji działań w kierunku 

rozszerzenia budowy kanalizacji w Okuniewie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że przychyla się do zorganizowania 

wspólnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w celu złożenia 

wyjaśnień przez Prezesa Spółki. 

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że odnośnie II etapu budowy kanalizacji 

w Okuniewie są oszczędności w wysokości ok. 2 300 000,00 zł netto, projekt budowlany 

i pozwolenie na budowę, uchwałę Zgromadzenia Wspólników o zobligowaniu Prezesa Spółki do 

realizacji rozszerzenia budowy kanalizacji w Okuniewie. W związku z powyższym, Burmistrz 

Halinowa poinformował, że Gmina oczekuje na realizację tego rozszerzenia. 

Na salę wszedł radny p. Adam Ludwiniak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odnosząc się do 

korespondencji Prezesa Spółki Eko-Inwestycja, stwierdził, że Prezes podważa kompetencje 

Urzędu w Halinowie i Wspólnika Spółki, tj. Gminy Halinów. Następnie Przewodniczący Rady 

stwierdził, że działalność Prezesa działa na szkodę Spółki oraz realizacji inwestycji. Ponadto 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Burmistrza Halinowa o zweryfikowanie dokumentów 

odnośnie budowy kanalizacji w Sulejówku. 



13 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów 

wywiązała się ze swojego zakresu odnośnie rozpoczęcia realizacji inwestycji w Okuniewie. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa odniósł się uchwały o rozszerzenie zakresu dla 

Okuniewa o kwotę 2 300 000 zł, podjętej na posiedzeniu Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa przypomniał fakt, iż dla Sulejówka taka uchwała nie 

była głosowana, a Prezes Spółki rozszerzył zakres budowy kanalizacji w Sulejówku bez zgody 

drugiego Właściciela Spółki. 

Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, że problemy wynikają z tego, że nie ma 

Przewodniczącego Rady Nadzorczej, jak również członka w Zarządzie Spółki z ramienia Gminy 

Halinów, który dbałby o interesy Gminy. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że postulował o powołanie nowego 

członka Zarządu z przedstawieniem kandydatury oraz złożył prośbę o rozpatrzenie powyższego 

tematu. Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że na posiedzeniu Zgromadzenia 

Wspólników w czerwcu br. nie została wyrażona zgoda na rozszerzenie grona członków 

Zarządu, drugi Wspólnik nie wyraził na to zgody. Ponadto Burmistrz Halinowa wyraził nadzieję, 

że skład Zarządu zostanie uzupełniony o przedstawiciela Gminy Halinów. Ponadto Burmistrz 

Halinowa wyjaśnił, że problemy związane z Radą Nadzorczą i Zarządem Spółki nie są 

najistotniejsze z perspektywy rozszerzenia budowy kanalizacji w Okuniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że działania 

Prezesa Spółki mają na celu niedopuszczenie do rozszerzenia II etapu budowy kanalizacji 

w Okuniewie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gminie Halinów zależy 

na realizacji II etapu budowy kanalizacji w Okuniewie. 

Radny p. Marcin Sukiennik odniósł się do złożonego wniosku o zwołanie posiedzenia 

Zgromadzenia Wspólników, który został odrzucony oraz odniósł się do kwestii podnoszonych na 

posiedzeniach Zgromadzenia Wspólników przez Wspólnika z ramienia Sulejówka na temat 

małego zaangażowania przedstawiciela Gminy Halinów w sprawy działalności Spółki 

i inwestycji w Okuniewie. Następnie radny zaapelował o uporządkowanie spraw związanych 

z Radą Nadzorczą, ponieważ obecnie nadzór Spółki jest ograniczony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

dzięki działalności p. Małgorzaty Komudy-Ołowskiej w Zarządzie Spółki udało się wyprostować 

wiele spraw związanych z Okuniewem i Sulejówkiem oraz rozpocząć skuteczną procedurę 

przetargów po stronie Sulejówka i Okuniewa. Ponadto Przewodniczący Rady stwierdził, że, 

merytoryczne wsparcie ze strony Gminy Halinów było właściwe w momencie zmiany Zarządu 

Spółki i złej sytuacji Spółki. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu odniósł się do zaangażowania 

i działalności p. Komudy-Ołowskiej i p. Więckowskiego w Zarządzie Spółki oraz wyjaśnił 

powody rezygnacji p. Więckowskiego z funkcji członka Zarządu. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o uzupełnienie składu Zarządu i Rady 

Nadzorczej o przedstawicieli Gminy Halinów, aby ze strony Gminy był większy nadzór. 
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Radny p. Adam Ludwiniak wyjaśnił, że zgodnie z kodeksem spółek, Rada Nadzorcza 

nadzoruje oraz kontroluje działalność zarządu spółki. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie o procent posiadanych udziałów w Spółce 

przez Gminę Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że udział 

wynosi od 20% do 80%, ale decyzyjność jest 50/50. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że były 

Przewodniczący Rady Nadzorczej Spółki w pełni popierał realizację rozszerzenia budowy 

kanalizacji w Okuniewie. 

Radny p. Bogdan Janczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do sytuacji w Spółce  

Eko-Inwestycji oraz do ryzyka nieuzyskania efektu ekologicznego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że efekt ekologiczny wylicza się 

wspólnie na podstawie wspólnie złożonego wniosku. Następnie poinformował, że zostanie 

wybudowana sieć o długości 11 km, a pozostanie do skanalizowania ok. 6 km. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania odnośnie:  

a) etapu prac w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego dla Halinowa, 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że plan dla Halinowa jest 

na etapie uzupełnienia decyzji w kwestii przeznaczenia terenów leśnych na cele nieleśne. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że plan dla Halinowa w najbliższym 

czasie zostanie wyłożony do publicznego wglądu. 

b) podjęcia decyzji w sprawie wniosków mieszkańców z Okuniewa i Chobotu w kwestii 

wykupu domków komunalnych, 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie 

zaopiniowała sprzedaż domków komunalnych w Okuniewie. Sprawa domków komunalnych  

Chobocie nie została jeszcze podjęta przez powyższą Komisję. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odniesieniu do pytania w sprawie wykupu 

domków komunalnych, zaproponował zorganizowanie wspólnych konsultacji z mieszkańcami w 

Okuniewie i Chobocie w celu zaopiniowania wniosków przed wydaniem decyzji. 

Radna p. Halina Kuć poinformowała, że mieszkańcy Okuniewa nie wyrazili zgody na sprzedaż 

domków nauczycielskich, podczas przeprowadzanych konsultacji, kiedy była sołtysem 

Okuniewa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do powstania 

domków nauczycielskich przy placówkach oświatowych w celu zachęcenia nauczycieli, aby 

nauczali na terenie gminy. 
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Radny p. Dawid Wojda poinformował, że na posiedzeniu Komisji podjęto kwestię nie tylko 

pod kontem mpzp Okuniewa, ale pod kontem złego stanu technicznego domków komunalnych. 

Zamysłem Komisji było, aby sprzedać domki komunalne, które w przyszłości będą generował 

bardzo duże koszty dla budżetu Gminy Halinów związane z remontami. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja spotkała się następujących w dniach: 

 28.08.2013 r., gdzie tematem było: 

- przygotowanie placówek oświatowych do roku szkolnego 2013/2014, 

- informacja o wdrażaniu programów edukacyjnych w placówkach oświatowych na 

terenie gminy Halinów, 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

wyrażenia zgody na udział Gminy Halinów w realizacji projektu systemowego 

„Ku sukcesom dzięki indywidualizacji” w ramach IX Priorytetu Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

 19.09.2013 r., gdzie tematem było: 

- przegląd placówek oświatowych w Cisiu i Okuniewie, 

- informacja Dyrektorów szkół w Cisiu i Okuniewie o uzyskanych wynikach 

sprawdzianu oraz wynikach egzaminu gimnazjalnego za rok 2012/2013, 

- przedstawienie propozycji i sformułowanie wniosków do budżetu na rok 2014 

związanych z zakresem działania Komisji, 

 24.09.2013 r., gdzie tematem było: 

- przegląd palcówek oświatowych w Chobocie i Halinowie. 

- informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej w Chobocie o uzyskanych wynikach 

sprawdzianu za rok szkolny 2012/2013 oraz informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

w Halinowie o uzyskanych wynikach egzaminu gimnazjalnego i wynikach 

sprawdzianu za rok 2012/2013. 

- zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie. 
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Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja odbyła następujące posiedzenia: 

 w dniu 28.08.2013 r., na którym omówiła ocenę pomocy matkom samotnie 

wychowującym dzieci, w tym dzieci z niepełnosprawnością i chorobami nieuleczalnymi. 

Sytuacja w zakresie opieki zastępczej oraz realne możliwości wsparcia i pomocy.  

Komisja złożyła do Burmistrza Halinowa wniosek w sprawie analizy możliwości 

budowy budynku socjalnego na terenie gminy Halinów oraz możliwości finansowania budowy 

z przychodów uzyskanych ze sprzedaży lokali komunalnych, 

 18.09.2013 r. (posiedzenie wyjazdowe), na którym dokonała wizytacji remiz strażackich 

na terenie gminy Halinów. Komisja także poznała infrastrukturę budowlano-techniczną, 

wyposażenie w sprzęt pożarniczy i umundurowanie ochronne oraz stanu gotowości 

bojowej OSP. 

Na salę wszedł radny p. Tomasz Dubiński. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu 

Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Komisja spotkała się w dniu 23.09.2013 r. w sprawie zaopiniowania: 

 zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023. 

 zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok. 

 zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą „Poprawa warunków życia 

mieszkańców gminy Halinów poprzez budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowościach 

Hipolitów i Józefin”, realizowanego z udziałem środków Europejskiego Funduszu 

Rolnego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 

Radny p. Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Komisja spotkała się dwukrotnie w dniach: 

 26.08.2013 r., gdzie tematem było zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania Spółki akcyjnej TIMEX do usunięcia 

naruszenia prawa uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy Konik w gminie 

Halinów oraz sprawy pism skierowanych do Komisji, 

 25.09.2013 r., gdzie tematem było: 

- zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

kierunków działania Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji aktualizacji 

Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy Halinów do 2030 roku. 
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- zaopiniowanie projektu stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

umieszczenia tablicy pamiątkowej w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Okuniewie. 

- zmówienie pism skierowanych do Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu 

Przewodniczącej KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja spotkała się w dniu 23.09.2013 r. w sprawie pracy nad Statutem Gminnego Centrum 

Kultury i Promocji. Komisja zwróciła uwagę na mniejsze wykorzystywanie domu kultury 

w Halinowie przy ul. 3-go Maja. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

Komisja odbyła następujące posiedzenia: 

 w dniu 11.09.2013 r., gdzie tematem było: 

- sprawozdanie Burmistrza Halinowa z funkcjonowania nowego systemu gospodarki 

odpadami na terenie Gminy Halinów, 

- przygotowanie programu wyjazdowego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa w połączeniu z pozostałymi komisjami Rady Miejskiej 

w Halinowie.  

 w dniu 18.09.2013 r., gdzie Prezes Spółki Eko-Inwestycja przedstawił informację na temat 

budowy kanalizacji w Okuniewie. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

W dniu 08.07.2013 r. Komisja zakończyła kontrolę dotyczącą realizacji projektu ,,Szansa dla 

przedszkolaka”. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 zaproszenie na konferencję „NOWOCZESNE TECHNOLOGIE W BRANŻY WOD-

KAN”, która odbędzie się w dniu 27 września 2013 r. (piątek) w Willi Zagórze 

organizowaną przez Zakład Komunalny w Halinowie, 

 wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Mińsku Mazowieckim do budżetu na 2014 

rok w sprawie przyznania środków pieniężnych na doposażenie Komisariatu Policji 

w Halinowie, 

 wniosek mieszkańców Okuniewa do budżetu na rok 2014 w sprawie wykonania 

wodociągu na ul. Bliskiej, Łąkowej i Słowików w Okuniewie, 

 Pismo Prezesa Spółki Eko-Inwestycja dot. weryfikacji zakresu rozszerzenia budowy 

kanalizacji sanitarnej w Okuniewie etap II, 

 wniosek mieszkańców do budżetu na 2014 rok w zakresie budowy nawierzchni 

ul. Malinowej w Halinowie, 
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 wniosek Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty do budżetu na 2014 rok w zakresie 

dostosowania boiska w Długiej Kościelnej do rozgrywek w systemie MZPN oraz 

finansowania działalności szkółki piłkarskiej, 

 wniosek Rady Rodziców placówki oświatowej w Cisiu do budżetu na 2014 rok 

w zakresie wsparcia finansowego kiermaszu świątecznego oraz Pikniku Rodzinnego, 

 wniosek ZS w Halinowie do budżetu na 2014 rok w zakresie remontów i inwestycji w ZS 

w Halinowie, 

 wniosek SP w Chobocie do budżetu na 2014 rok w zakresie remontów i inwestycji 

w  Szkole Podstawowej w Chobocie, 

 wniosek sołectwa Cisie do budżetu na 2014 rok w zakresie możliwości reaktywacji 

programu współfinansowanych przydomowych oczyszczalni ścieków i zabezpieczenia 

środków na realizację tego przedsięwzięcia, instalacji systemu monitoringu w Cisiu, 

 wniosek sołectwa Wielgolas Brzeziński do budżetu na 2014 rok w zakresie wykonania 

projektu i oświetlenia drogi gminnej nr 28 i ul. Bluszczowej, nałożenia nakładki 

asfaltowej na ul. Skrajnej, założenia dwóch lamp na istniejących słupach przy gminnej 

drodze urządzonej na działce nr 50/11 wraz z usypaniem tej drogi destruktem 

asfaltowym, 

 wniosek sołectwa Michałów do budżetu na 2014 rok w zakresie wykonania inwestycji 

w Michałowie, 

 wniosek Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu do budżetu na 2014 rok 

w zakresie wykonania inwestycji w Halinowie, Okuniewie, Cisiu i Wielgolesie 

Duchnowskim, 

 wniosek mieszkańców Wielgolasu Duchnowskiego do budżetu na 2014 rok w zakresie 

poprawy odwodnienia drogi gminnej nr 41, poprawy przejezdności odcinka drogi 

gminnej nr 223, wykonania oświetlenia na drodze gminnej 118, ogrodzenia placu zabaw 

w Wielgolesie Duchnowskim, budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 2203W, 

 wniosek radnej Katarzyny Goździewskiej do budżetu na 2014 rok w zakresie wykonania 

inwestycji w Halinowie, 

 wniosek radnego p. Andrzeja Milczarka do budżetu na 2014 rok w zakresie rozbudowy 

sieci wodociągowej w Okuniewie, 

 wnioski Radnego p. Marcina Sukiennika i sołtysa Hipolitowa do budżetu na 2014 rok 

w zakresie inwestycji w Hipolitowie, Nowym Koniku, Starym Koniku, Halinowie, 

Wielgolesie Duchnowskim, Cisiu, Długiej Kościelnej, 

 wnioski radnego p. Adama Ludwiniaka do budżetu na 2014 rok w zakresie kanalizacji 

i infrastruktury drogowej, 

 wnioski radnej p. Małgorzaty Kaim do budżetu dot. wykonania inwestycji w Halinowie, 

wprowadzenia w ZS w Halinowie kolejnego języka obcego nowożytnego do roku 

szkolnego 2014/2015, 
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 wniosek radnej p. Edyty Woźniakowskiej do budżetu na 2014 rok dot. wykonania 

planów zagospodarowania przestrzennego miejscowości Żwirówka i Desno, budowy 

ul. Lokalnej, Wiatracznej, budowy oświetlenia na ul. Dworcowej, Środkowej 

i Staropolskiej, położenia nakładki asfaltowej na ul. Staropolskiej, 

 wnioski radnego p. Adama Ludwiniaka do budżetu na 2014 rok dot.: 

 wykonania projektu i zamontowanie dwóch lamp oświetleniowych na 

ul. Świętokrzyskiej w Mrowiskach na granicy z Kazimierowem, 

 odtworzenia rowów przydrożnych wraz z wycinką drzew na odcinku Mrowiska-

Chobot, 

 budowy boiska wielofunkcyjnego oraz zainstalowania sygnalizacji świetlnej 

(pulsującej) lub progów zwalniających przy SP w Chobocie, 

 sporządzenia miejscowego planu zagospodarowanie przestrzennego dla Mrowisk, 

 wniosek Rady Rodziców ZSP w Okuniewie do budżetu na 2014 rok dot. budowy nowego 

przedszkola w Okuniewie, 

 wnioski OSP w Długiej Kościelnej do budżetu na 2014 rok dot. środków na zapewnienie 

gotowości bojowej OSP oraz dotacji celowej na zaadaptowanie i wykonanie zaplecza 

sanitarnego w remontowanym garażu, 

 wniosek sołectwa Brzeziny do budżetu na 2014 rok dot. umieszczenia lamp 

doświetlających budynek SP w Brzezinach oraz chodnik wzdłuż drogi wojewódzkiej 

nr 721, 

 wnioski Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusza Piaseckiego do 

Powiatu Mińskiego w sprawie wykonania drugiego drogowego ogranicznika prędkości 

w formie podwyższonego przejścia dla pieszych w Cisiu na ul. Mostowej przed ZSP oraz 

wykonania drogowego ogranicznika prędkości w formie podwyższonego przejścia dla 

pieszych w Chobocie na drodze 2202W przed Szkołą Podstawową, 

 wniosek ZSP w Okuniewie do budżetu na rok 2014 w sprawie budowy nowego 

przedszkola w Okuniewie, 

 wniosek radnego p. Leszka Gelo do budżetu na rok 2014 w sprawie wykonania 

inwestycji w Długiej Kościelnej, 

 wniosek p. Krzysztofa Mościckiego do budżetu na rok 2014 dot. wykonania inwestycji w 

Okuniewie, 

 wniosek Prezesa O ZM/G ZOSP RP w Halinowie p. Krzysztofa Mościckiego 

o  przyznanie środków finansowych na zabezpieczających ustawowe funkcjonowanie 

potrzeb jednostek OSP na terenie gminy Halinów w roku budżetowym 2014, 

 pismo mieszkańca z terenu gminy w sprawie ponownego rozpatrzenia odkupienia drogi 

w Wielgolesie Brzezińskim o łącznym metrażu 528 m
2
, 

 wnioski mieszkańców i sołtysa Krzewiny do budżetu na rok 2014 w sprawie remontu 

ul. Dworcowej w Krzewinie na odcinku od ul. Głównej do drogi powiatowej oraz 
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przyspieszenia wykonania projektu na budowę kanalizacji w Krzewinie, 

 odpis postanowienia WSA w Warszawie w sprawie odrzucenia skargi na uchwałę RM 

w Halinowie Nr XXXIV.311.2013 z dnia 27.03.2013, 

 pismo Burmistrza Halinowa w sprawie przekazania pod obrady właściwych 

merytorycznie komisji sprawy ewentualnej sprzedaży koparko ładowarki na ciągniku 

Belarus MTZ 82, rok produkcji 1999, 

 pismo mieszkańców Okuniewa w sprawie wykonania przepustów nad rowem 

melioracyjnym przebiegającym między ul. Bliską a ul. Łąkową; poprawy stanu 

technicznego krótkiego odcinka drogi na odcinku ul. Bliskiej za rowem, 

 wnioski mieszkańców z Okuniewa w sprawie wykupienia mieszkań komunalnych 

w trybie bezprzetargowym przy ZSP w Okuniewie, 

 wnioski sołtysa Długiej Kościelnej do budżetu na rok 2014 dot. inwestycji w Długiej 

Kościelnej, 

 zarządzenie Burmistrza Halinowa w sprawie informacji z wykonania budżetu Gminy 

Halinów za pierwsze półrocze 2013 roku, informacji o kształtowaniu się WPF oraz 

informacji z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Halinowie, Gminnego Centrum Kultury za pierwsze półrocze 2013 roku, 

 wniosek mieszkańców Zagórza do budżetu na 2014 rok dot. oświetlenia drogi gminnej - 

działka nr ew. 33/2 obręb Zagórze oraz utwardzenia nawierzchni drogi gminnej - działka 

nr ew. 33/2 obręb Zagórze, 

 pismo dot. współpracy przy utworzeniu na terenie Gminy Halinów EKO-Kompleksu 

polegającego na wydzierżawieniu działki nr 64 obręb Józefin, przekazaniu pomocy 

rzeczowej lub finansowej, nabyciu udziałów w spółce, 

 wnioski mieszkańców Nowego Konika do budżetu na 2014 rok w sprawie uwzględnienia 

środków finansowych na nabycie gruntu pod drogę KDD1 - Nowy Konik, 

 pismo p. Karola Tchórzewskiego Radnego Sejmiku Województwa Mazowieckiego dot. 

interpelacji w związku z krachem finansowym Województwa Mazowieckiego, 

 wniosek mieszkańca Okuniewa o udostępnienie informacji publicznej przez WIOŚ 

w Warszawie. 

Na salę weszła radna p. Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą 

o ustalenie terminu wspólnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

oraz Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji tworzył 

dyskusję. 



21 

 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu 

Mińskiego odbyła się w dniu 04.09.2013 r., na której zostały przedstawione następujące tematy: 

 informacja Dyrektora PUP w Mińsku Mazowieckim w sprawie bezrobocia, aktywności 

osób odnośnie pozyskiwania pracy, 

 modernizacja SPZOZ w Mińsku Mazowieckim (partnerstwo publiczno-prawnego), 

 zmiana uchwały budżetowej min. w sprawie dołożenia środków na budowę chodnika od 

PKP w Cisiu do szkoły w Cisiu. 

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował o inwestycjach na terenie gminy Halinów, tj.: 

 trwających pracach zakończeniowych odnośnie przebudowy drogi powiatowej nr 2201W 

Nowy Konik-Józefin-Długa Kościelna na odcinku od przejazdu kolejowego do ul. Jasnej 

w Józefinie, 

 wykonaniu nakładki przy ZS w Halinowie wraz z wykonaniem dwóch wzniesionych 

przejść dla pieszych, 

 planowanym wykonaniu przejścia dla pieszych przy OSP w długiej Kościelnej na 

ul. Kochanowskiego, 

 wykonaniu uzupełnień ubytków na ul. Kochanowskiego i Wyszyńskiego w Długiej 

Szlacheckiej, 

 zebraniu ziemi przy drodze powiatowej na odcinku od ul. Spacerowej do ZS 

w Halinowie, 

 trwających prace dotyczących budowy chodnika na odcinku od PKP w Cisiu do szkoły 

w Cisiu. 

Sekretarz Halinowa ponadto poinformował, że po wydaniu przez Burmistrza Halinowa na 

wniosek Powiatu Mińskiego decyzji zezwalającej na usunięcie drzew, w obrębie geodezyjnym 

Chobot zostanie usuniętych 31 drzew, a w obrębie Krzewina i Desno 7 drzew. 

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował o usunięciu dwóch niepotrzebnych słupów 

telekomunikacyjnych w Krzewinie przez TP S.A. oraz o złożeniu przez radnych powiatowych 

wniosku do budżetu Powiatu Mińskiego na 2014 rok w sprawie wykonania inwestycji na terenie 

gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie o realizację projektu na budowę drogi od Chobotu do 

drogi wojewódzkiej nr 637. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że projekt jest w trakcie 

realizacji, pozostaje tylko kwestia Gminy Dębe Wielkie odnośnie przekazania odcinka drogi na 

rzecz Powiatu. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o upomnienie przez zarządcę dróg 

powiatowych właścicieli posesji w Hipolitowie, którzy mają obowiązek utrzymania zjazdów 

w celu umożliwienia swobodnego spływu wód w rowach przydrożnych, a tym samym 

zapobiegania powstawania zatorów. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek zaproponował spotkanie w sprawie wizji lokalnej 

z p. Malinowskim – kierownikiem rejonu w celu sprawdzenia sytuacji na ul. Warszawskiej 
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w Hipolitowie. Następnie poinformował, że właściciel posesji przyległej do drogi publicznej ma 

obowiązek te zjazdy udrażniać i oczyszczać. W sytuacji nie zobowiązania się do tego, Powiat 

będzie wysyłał upomnienia do właścicieli posesji, przy której jest niedrożny przepusty pod 

zjazdem. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie w sprawie złożenia wniosku do Powiatu odnośnie realizacji 

II etapu budowy chodnika w ciągu drogi nr 2203W Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot-Kąty 

Goździejewskie. Następnie radny zadał pytanie, czy mieszkańcy życzyli sobie, aby chodnik 

został wykonany po jednej i po drugiej stronie drogi powiatowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów złożyła 

wniosek do budżetu Powiatu na 2014 rok o realizację II etapu powyższej inwestycji (koszt 

Gminy 50%). 

Radny p. Jan Papis zwrócił uwagę na to, że wszystkie pobocza przy drogach powiatowych na 

terenie gminy są wyższe niż kant jezdni, przez co, po opadach deszczu, woda nie spływa tylko 

zalega. Następnie radny stwierdził, że Powiat powinien zebrać wszystkie pobocza. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek wyjaśnił, że dokończenie realizacji budowy chodnika 

w ciągu drogi nr 2203W Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot-Kąty Goździejewskie zostało 

zapisane w złożonym wniosku do Powiatu.  

Następnie Sekretarz Halinowa potwierdził informację o telefonach mieszkańców w sprawie 

możliwości wykonania chodnika po oby stronach drogi. 

W sprawie poboczy Sekretarz Halinowa poinformował, że sprawę zgłosi p. Malinowskiemu. 

Radna p. Edyta Woźniakowska złożyła podziękowania radnym powiatowym i Burmistrzowi 

Halinowa za realizację budowy chodnika w Cisiu. Następnie radna zwróciła się z prośbą 

o dokończenie realizacji całej inwestycji dotyczącej budowy chodnika w ciągu drogi nr 2203W 

Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot-Kąty Goździejewskie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina zaproponowała 

wykonanie chodnika od Cisia w stronę Desna i w stronę Halinowa. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie odnośnie sprawy najmu lokalu w Ośrodku Zdrowia 

w Okuniewie przez TP S.A. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że umowa 

najmu lokalu użytkowego wygasła, obecnie TP. S.A. płaci za bezumowne korzystanie z lokalu, 

następnie Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że jeżeli TP S.A. nie zwolni lokalu do 

końca br., to Gmina sprawę skieruje do sądu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 13
13

. Obrady wznowiono o godz. 13
41

. 
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10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023  

– Druk Nr 357 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2013 – Druk Nr 358 

Projekty uchwał od 10 do 11 punktu omówiła Skarbnik Halinowa - p. Teresa Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję oraz 

zadał pytanie, czy do budżetu Gminy wróciły oszczędności z tytułu nadgodzin nauczycieli 

jeżdżących w gimbusie, jako opiekunowie dzieci. 

Skarbnik Halinowa - p. Teresa Karwowska w odpowiedzi poinformowała, że oszczędności 

wróciły do budżetu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 

– Druk Nr 358. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 357. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski. 
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12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą „Poprawa 

warunków życia mieszkańców gminy Halinów poprzez budowę sieci 

kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin”, realizowanego 

z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 

 – Druk Nr 359 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

na wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą „Poprawa warunków życia mieszkańców 

gminy Halinów poprzez budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin”, 

realizowanego z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadania pod nazwą „Poprawa warunków życia mieszkańców gminy Halinów poprzez budowę 

sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin”, realizowanego z udziałem środków 

Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007-2013 – Druk Nr 359. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – Druk 

Nr 363 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków  

– Druk Nr 363. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Andrzej Milczarek, p. Marcin Pawłowski. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

kierunków działania Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji 

aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy 

Halinów do 2030 roku – Druk Nr 360. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek omówił projekt uchwały.  

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia kierunków działania Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji aktualizacji Strategii 

Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy Halinów do 2030 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Halinowa 

w zakresie realizacji aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy Halinów 

do 2030 roku – Druk Nr 360. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Małgorzata Kaim, p. Andrzej Milczarek, p. Marcin 

Pawłowski. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

kierunków działania Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji projektu 

ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego – Druk Nr 361 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji projektu ze środków Mechanizmu Finansowego 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego – Druk Nr 361. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Halinowa w 

zakresie realizacji projektu ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego – Druk Nr 361. 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Małgorzata Kaim, p. Andrzej Milczarek, p. Marcin 

Pawłowski. 

16. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie umieszczenia 

tablicy pamiątkowej w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Okuniewie – Druk Nr 362 

Projekt stanowiska z autoprawką omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Halina Kuć stwierdziła, że przed umieszczeniem tablicy pamiątkowej w budynku 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie, należałoby wykonać remont w budynku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że dyrektor, 

jako gospodarz szkoły, powinien ustalić z Burmistrzem i organem prowadzącym kwestię 

przekazania środków na wykonanie bieżących remontów w placówce oświatowej. Następnie 

poinformował, że remonty w szkołach – oprócz placówki w Okuniewie – zostały wykonane bez 

dokonania przeniesień w budżecie Gminy. Następnie poinformował o wykonanych inwestycjach 

na terenie placówki w Okuniewie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Dyrektor ZSP 

w Okuniewie złożyła wniosek do budżetu na 2014 rok w sprawie wykonania remontów. Ponadto 

poinformował, że szkoły co roku otrzymują z budżetu Gminy środki w ramach funduszu 

remontowego. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że po dokonaniu 3 lata temu wizytacji w szkołach 

na terenie gminy, w negatywnym znaczeniu wyróżniała się placówka w Cisiu, która obecnie 

budzi zachwyt. Następnie radna poinformowała, że Dyrekcja w Halinowie i Cisiu podkreśliła 

ogromną rolę pracowników, którzy nie mają obowiązku wykonywania remontów. Ponadto radna 

stwierdziła, że widoczny efekt w placówkach w Halinowie i Cisiu jest wynikiem działań 

gospodarzy szkół. 

Następnie radna poinformowała, że Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej 

w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie. Ponadto poinformowała, że dyskusję 

wzbudził fakt, że pismo w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej podpisane przez 

mieszkańców, wskazuje, że powstał komitet ds. fundacji tablicy pamiątkowej. Następnie radna 

poinformowała, że powyższa informacja jednoznacznie została odebrana przez Komisję, że 

komitet ds. fundacji pełni rolę w zbieraniu środków na wykonanie tablicy. Po wizytacji w ZSP 

w Okuniewie Komisja otrzymała informację o złożonym wniosku do Burmistrza o pokryciu 

kosztów wykonania projektu i tablicy. W związku z powyższym radna zaproponowała kilka 
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rozwiązań w celu wyjaśnienia sprawy w kwestii finansowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaznaczył, że 

w projekcie stanowiska jest tylko zapis o wykonaniu projektu tablicy pamiątkowej. Następnie 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekt tablicy nie będzie generował kosztów, jeżeli będzie 

wykonany przez GCK. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, aby § 2 

otrzymał brzemię: ”Zobowiązuje się Burmistrza Halinowa do podjęcia czynności związanych 

z zamiarami określonymi w § 1, w tym do wykonania projektu i tablicy pamiątkowej”. 

Radny p. Bogdan Janczarek zwrócił się z wnioskiem o wycofanie projektu stanowiska 

w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Okuniewie, ponieważ komitet nie wpłaci żadnej kwoty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że nikt nie 

żąda od mieszkańców dokonania jakichkolwiek wpłat. Następnie stwierdził, że wystarczyło 

wyjaśnić, iż mieszkańcy wyrazili się nie odpowiednio, nazywając komitet organizacyjny 

komitetem ds. fundacji tablicy. 

Radny p. Bogdan Janczarek zwrócił się z prośbą o zakończenie dyskusji i przeprowadzenie 

głosowania. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że projekt stanowiska został 

pozytywnie zaopiniowany przez właściwe merytorycznie komisje, jak również przez Burmistrza 

Halinowa. Następnie Sekretarz Halinowa zwrócił się z prośbą o przyjęcie projektu stanowiska.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z formalnym wnioskiem o zmianę treści w § 2, który otrzymuje brzmienie: ”Zobowiązuje się 

Burmistrza Halinowa do podjęcia czynności związanych z zamiarami określonymi w § 1, w tym 

do wykonania projektu i tablicy pamiątkowej”. 

Formalny wniosek Przewodniczącego Rady został przyjęty przez Radę przez aklamację. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały z poprawką Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie 

sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Okuniewie – Druk Nr 362. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Małgorzata Kaim, p. Andrzej Milczarek, p. Marcin 

Pawłowski. 
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17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 maja 2013 roku 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 maja 2013 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Marcin Pawłowski. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 czerwca 2013 roku. 

Do projektu protokołu nie było uwag. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 czerwca 2013 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Marcin Pawłowski. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2013 roku. 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2013 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 
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Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Marcin Pawłowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 14
44

. Obrady wznowiono o godz. 15
09

. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie do porządku obrad nowego punktu „Projekt uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2013-2023, jako punkt nr 20. 

Wniosek Burmistrza Halinowa oraz zmiany w porządku obrad zostały przyjęte przez Radę przez 

aklamację.  

Porządek obrad XXXIX sesji w dniu 26 września 2013 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 

2013 roku. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 357. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 – Druk Nr 358. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie zadania pod nazwą „Poprawa warunków życia mieszkańców 

gminy Halinów poprzez budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowościach Hipolitów i Józefin”, 

realizowanego z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 – Druk Nr 359. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków – Druk Nr 363. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Miasta i Gminy Halinów do 2030 roku – Druk Nr 360. 



30 

 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Halinowa w zakresie realizacji projektu ze środków Mechanizmu Finansowego 

Europejskiego Obszaru Gospodarczego – Druk Nr 361. 

16. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej 

w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie – Druk Nr 362. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 maja 2013 roku. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

27 czerwca 2013 roku. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 sierpnia 2013 roku. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 364. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023  

– Druk Nr 364 

Projekt uchwał omówiła Skarbnik Halinowa - p. Teresa Karwowska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 364. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, 

p. Marcin Pawłowski. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

W związku z brakiem pytań, nie było odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w dniu 30 września br. w Gminnym Centrum Kultury w Halinowie będzie prowadzona sprzedaż 

biletów miesięcznych w godzinach 11
00

-17
00

 przez PKS w Mińsku Mazowieckim S.A. 
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Radny p. Bogdan Janczarek złożył podziękowania Radzie za przyjęcie projektu stanowiska 

w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Okuniewie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski, wyjaśnił, że jego nieobecność na części obecnej 

sesji była spowodowana pożegnaniem przez wójtów i burmistrzów Powiatu Mińskiego 

Komendanta Powiatowego Policji w Mińsku Mazowieckim p. Roberta Kokoszkę, który został 

Komendantem Powiatowym Policji w Otwocku. Następnie poinformował, że został wybrany 

nowy Komendant Powiatowy Policji w Mińsku Mazowieckim p. Robert Żebrowski. 

22. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 26 września 2013 r. o godz. 15
18 

zamknął obrady XXXIX sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

 

/-/ Marcin Pietrusiński 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 września 2013 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

26 września 2013 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

26 września 2013 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


